
 
Zápis č. 15/2013 

 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 15. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.9. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Pavelka, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 15. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1.       Kontrola zápisu 
2.       Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za rok 2011 
3.       Zpráva o činnosti FSv ČVUT za rok 2011 
4.       Provozní řád FSv ČVUT 
5.       Různé 
 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis ze 14. zasedání AS FSv ze dne 20. 6. 2012 byl schválen bez připomínek.  
 
 
Bod 2.  Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za rok 2011 
 
Prof. Pospíšil shrnul závěr zasedání ekonomické komise a doporučil zprávu o 
hospodaření k přijetí. Pan tajemník zodpověděl doplňující dotazy senátorů. Pan 
tajemník si poznamenal k zapracování drobné úpravy v textu.  
Hlasování: pro 22|proti 0| zdržel se 0 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Zpráva o činnosti FSv ČVUT za rok 2011 
 
Prof. Pavelka prezentoval zprávu o činnosti FSv ČVUT v Praze za rok 2011. AS FSv 
přijal předloženou zprávu s drobnými edičními úpravami. 
Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 0 (z 23 přítomných senátorů). 
 

Bod 4.  Provozní řád FSv ČVUT 
 
Doc. Demel shrnul základní body provozního řádu.  
Dr. Šibrava předložil pozměňující návrh, aby provozní řád v oddílu věnovaném 
právům a povinnostem zaměstnanců, studentů a nájemců obsahoval zákaz 
vstupu se zbraněmi do budovy FSv.  
Hlasování: pro 19|proti 2| zdržel se 2 (z 23 přítomných senátorů). 
Senátoři prodiskutovali některé aspekty provozního řádu. Ve výčtu vstupů do 
objektu bude doplněn vchod přes nákladní rampu v budově D.  
Hlasování: pro 21|proti 0| zdržel se 2 (z 23 přítomných senátorů). 
 

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Bod 5.  Různé 
 
Paní děkanka poděkovala všem senátorů za jejich práci při schvalování výše 
uvedených dokumentů. 
 
Prof. Máca referoval o průběhu přijímacího řízení a počtech přijatých studentů. 
 
AS FSv ČVUT v Praze jmenoval jako svého zástupce do inventarizační komise doc. 
Vébra. 
 
Ing. Cajthaml vznesl dotaz na připravované kurzy pro doktorandy. Kurzy budou 
zahájeny od příštího semestru. Nový systém zápisů předmětů do KOSu nebude 
měněn. Specifika jednotlivých předmětů jsou řešeny individuálně.  
 
Prof. Máca otevřel problém probíhání konferencí ve zkouškovém období. 
Senátoři na toto téma diskutovali a podpořili myšlenku pronajmutí poslucháren za 
předpokladu, že o probíhajících akcích budou vyučující seznámeni dostatečně 
dopředu, aby si mohli rozplánovat včas zkouškové termíny. 
 
Dr. Šibrava požádal o předložení upravené metodiky pro stanovení počtu 
studentských vědeckých sil na jednotlivá pracoviště. 
 
Ing. Jíra vznesl dotaz na stavební akce, které jsou plánovány v budově FSv a 
řešení parkování za budovou FSv. 
 
Prof. Konvalinka informoval o vývoji kauzy bývalého ředitele SUZ ing.  Zmrzlíka.  
 
K. Lhotková pozvala senátory na podzimní koncert FSv do Betlémské kaple.  
 
Ing. arch. Kašpar pozval senátory na koncert nadace Animoto. 
 
 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 31. 10. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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